
PROTOKÓŁ nr XXXV/2014  
z przebiegu XXXV sesji Rady Miejskiej Żerkowa 

odbytej w dniu 10 listopada 2014 r. w godz. od 14.00 do 15.40 
w sali konferencyjnej Hotelu Mickiewiczowskiego Centrum Turystycznego 

 
W obradach uczestniczyli: 
 
Radni Rady Miejskiej Żerkowa: 15 radnych na ogólny stan 15 radnych - zg. z  listą obecności 
/ zał. 1. 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Sołtysi Gminy Żerków  - zg. z  listą obecności/ zał. 2 
2. Jacek Jędraszczyk   - Burmistrz Miasta i Gminy Żerków 
3. Bronisława Rogacka    - Skarbnik Gminy Żerków, 
4. Michał Surma    - Sekretarz Gminy, 
5. Zbigniew Kuzdżał   - członek Zarządu Rady Powiatu Jarocińskiego  
6. Zygmunt Meisnerowski  -  radny Rady Powiatu Jarocińskiego 
7. Kasper Ekert    - wiceprzewodniczący Rady Powiatu  

   Jarocińskiego  
8. Danuta Wilak    -  dyrektor Sz.P. w Dobieszczyźnie 
 

Porządek obrad XXXV sesji Rady Miejskiej Żerkowa wraz z zaproszeniem przesłano radnym 
pocztą w dniu 29 października 2014 r.  
 
Punkt 1 – Otwarcie obrad sesji, 
Zgodnie z § 31 Statutu Gminy Żerków, przewodniczący Rady Miejskiej Żerkowa pan 
Grzegorz Andraszak o godz. 14.00 otworzył XXXV sesję Rady Miejskiej Żerkowa. Powitał 
wszystkich obecnych na sali i przedstawił proponowany porządek obrad w brzmieniu 
następującym: 
 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
5. Interpelacje i zapytania radnych.   
6. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na  XXXIV sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
7. Rozpatrzenie uchwał Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie: 

1) wystąpienia z wnioskiem do Ministra Administracji i Cyfryzacji za pośrednictwem 
Wojewody Wielkopolskiego o zmianę urzędowej nazwy miejscowości Brzostków na 
Brzóstków, 

2) nieodpłatnego nabycia nieruchomości w Żerkowie, 
3) nieodpłatnego nabycia nieruchomości w Bieździadowie, 
4) sprzedaży nieruchomości w Lgowie, 
5) nabycia nieruchomości pod przepompownie kanalizacji sanitarnej w Bieździadowie  

i Stęgoszy, 
6) oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta  
i gminy Żerków, 

7) obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą do 
ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2015, 

8) wprowadzenia zmian do budżetu na 2014 rok. 



8.  Raport – podsumowanie kadencji Rady Miejskiej 2010 – 2014. 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
10. Przedstawienie informacji o budowie internetowej sieci szerokopasmowej - inwestycja 

realizowana przez Urząd Marszałkowski. 
11. Wolne głosy, wnioski i komunikaty.  
12.  Zamknięcie obrad sesji.    

 
Radni Rady Miejskiej Żerkowa przyjęli jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się” powyższy porządek obrad. 

/Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu/. 

 
Punkt 2 – Stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, że na ustawowy stan 15 radnych  
w sesji uczestniczy 15 radnych. 
 
Punkt 4 – Przyjęcie protokołu z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
Protokół z XXXIV sesji Rady Miejskiej Żerkowa przyjęto jednogłośnie: 15 głosów „za”  przy 
15 radnych na sali obrad – bez odczytywania. 
Protokół z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej Żerkowa odbytej w dniu 9 października 2014 r. 
został wyłożony do wglądu na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady w dniu  
28 października 2014 roku oraz  przed obradami sesji i biurze Rady Miejskiej. 

 
Punkt 5 – Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Zdzisław Paluszkiewicz – zwrócił się z prośbą, aby podczas pogłębiania starej Lutyni 
zostało wyczyszczone ujście do rowu odprowadzającego wodę od pana Węgrzynka. Uważał, 
że jeśli ten odcinek nie zostanie skończony, to problem z odprowadzaniem wody będzie nadal 
istniał. Radny poprosił burmistrza o  pilotowanie sprawy u wykonawcy. 
Przewodniczący przychylił się do prośby radnych powiatowych, aby mogli wystąpić na 
początku posiedzenia, jednak poprosił ich o pozostanie, ponieważ w trakcie komisji, 
poprzedzającej sesję „urodziło się kilka pytań”, na które radni chcieliby uzyskać odpowiedź. 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jarocińskiego Kasper Ekert  - poinformował, że 
w imieniu Radnych Powiatowych reprezentujących naszą gminę, całej Rady Powiatu oraz 
pana Staroty chciałby podziękować za czteroletnią współpracę. Nadmienił, że pomimo 
burzliwej kadencji współpraca z gminą Żerków była najbardziej owocna spośród pozostałych 
gmin. Podziękowania skierował do Rady Miejskiej Żerkowa, Przewodniczącego oraz do pana 
Burmistrza.  
Przewodniczący – poinformował radnych powiatowych, że podczas komisji powstało kilka 
pytań, które dotyczą światłowodu wkopywanego wzdłuż drogi. Pojawiły się obawy, czy 
światłowód nie zagrozi stabilności drogi, ponieważ kopany przy drodze rów jest dość głęboki. 
Radni obserwujący inwestycje twierdzą, że zagęszczenie terenu po położeniu kabla nie będzie 
wystarczające i boją się o stabilność drogi. W związku z tym poprosił radnych powiatowych 
o udzielenie odpowiedzi w tej sprawie. 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jarocińskiego Kasper Ekert – wyjaśnił, że to pytanie 
powinno zostać skierowane do Dyrektora Zarządu Dróg, ponieważ to on jest fachowcem w tej 
dziedzinie. Następnie dodał, że według radnych powiatowych inwestycja musi zostać 
zrealizowana, ponieważ Urząd Marszałkowski musi się zmieścić w terminie. Wyjaśnił, że 
pobocza po wkopaniu kabla mają być odtwarzane, wspomniał również, że w Przybysławiu 
dzięki tej inwestycji udało się wyremontować stary chodnik przy wkładzie z powiatu około 7 
tysięcy zł. Podkreślił po raz drogi, że najlepszym adresatem, który mógłby odpowiedzieć na 



to pytanie jest Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych. 
Zygmunt Meisnerowski – stwierdził, że dużo w związku z jakością wykonania wyjaśni się 
podczas odbiorów. 
Przewodniczący – czy jest tam sprawowany jakiś nadzór? 
Zygmunt Kuzdżał – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych wydawał zgodę na każdy odcinek 
i jest w tej sprawie w temacie.  
Radny Janusz Szóstek – stwierdził, że radni Rady Miejskiej Żerkowa są zaskoczeni, tym, iż 
przez 4 lata radni powiatowi nie mieli czasu, aby być na sesjach za wyjątkiem radnego  
Z. Meisnerowskiego, w związku z tym komunikacja nie była zbyt dobra. Dodał, że radni 
powiatowi jako reprezentanci gminy w Powiecie mogliby trochę dłużej i częściej 
uczestniczyć w sesjach. 
Zbigniew Kuzdżał – stwierdził, że radny Janusz Szóstek ubliża radnym powiatowym mówiąc 
w ten sposób. Dodał, że jeśli w tym samym czasie nie był on na posiedzeniu Zarządu, to 
uczestniczył w miarę możliwości w sesjach. I niech Pan takich rzeczy nie mówi bo to jest 
przykre, tak w tej chwili Pana odbieram jak Gazetę Jarocińską, no ale to jest inna sprawa. 
Radny Janusz Szóstek – no ale, ja mówię prawdę, a nie żeby Pan to, tak odbierał, mówię 
prawdę. 
Zbigniew Kuzdżał – ja też. 
Radny Janusz Szóstek – ja tylko stwierdzam fakty. 
Zygmunt Meisnerowski – przeprosił, radnych za swoją siedmiomiesięczną nieobecność. 
Następnie dodał, że jak czas mu na to pozwala to uczestniczy w sesjach i na obecnej sesji 
również pozostanie do końca. 
Przewodniczący – podsumował, że przyczyna nieobecności radnego Zygmunta. 
Meisnerowskiego jest usprawiedliwiona i radnym będzie bardzo miło jeśli pozostanie na 
trwającej sesji do końca. 
Kasper Ekert – stwierdził, ze według niego kontakt pomiędzy radnymi powiatowymi a RM 
Żerkowa był cały czas, a w razie jakichkolwiek dodatkowych problemów zawsze można było 
to zgłosić radnym powiatowym w okresie pomiędzy sesjami. Podsumował, że według niego 
jednak ta komunikacja była dobra. 
Przewodniczący – stwierdził, ze nie ma sensu dalej kontynuować tej dyskusji, a wszystkich 
ocenią wyborcy 16 listopada 2014r.. 
 
Punkt 6 – Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XXXIV sesji Rady Miejskiej 
Żerkowa. 
Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Rady na podstawie materiałów opracowanych dla 
radnych. Sprawozdanie Rada przyjęła jednogłośnie bez uwag, stanowi załącznik nr  
4 do protokołu. 
 
Punkt 7 -  Rozpatrzenie uchwał Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie: 

1) wystąpienia z wnioskiem do Ministra Administracji i Cyfryzacji za 
pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zmianę urzędowej nazwy 
miejscowości Brzostków na Brzóstków 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto większością: 14 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujących się” w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania.  
Uchwała Nr XXXV/226/14 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 10 listopada 2014 r. w sprawie 
wystąpienia z wnioskiem do Ministra Administracji i Cyfryzacji za pośrednictwem 
Wojewody Wielkopolskiego o zmianę urzędowej nazwy miejscowości Brzostków na 
Brzóstków, stanowi  załącznik nr 5 do protokołu. 



 
2) nieodpłatnego nabycia nieruchomości w Żerkowie, 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 15 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania.  
Uchwała Nr XXXV/227/14 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 10 listopada 2014 r. w sprawie 
nieodpłatnego nabycia nieruchomości w Żerkowie, stanowi  załącznik nr 6 do protokołu. 

 
3) nieodpłatnego nabycia nieruchomości w Bieździadowie, 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 15 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania.  
Uchwała Nr XXXV/228/14 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 10 listopada 2014 r. w sprawie 
nieodpłatnego nabycia nieruchomości w Bieździadowie, stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 
 

4) sprzedaży nieruchomości w Lgowie, 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 15 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania.  
Uchwała Nr XXXV/229/14 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 10 listopada 2014 r. w sprawie 
sprzedaży nieruchomości w Lgowie, stanowi  załącznik nr 8 do protokołu. 
 

5) nabycia nieruchomości pod przepompownie kanalizacji sanitarnej 
w Bieździadowie i Stęgoszy, 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 15 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania.  
Uchwała Nr XXXV/230/14 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 10 listopada 2014 r. w sprawie 
nabycia nieruchomości pod przepompownie kanalizacji sanitarnej w Bieździadowie  
i Stęgoszy, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 

6) oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 
miasta i gminy Żerków, 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 15 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania.  
Uchwała Nr XXXV/231/14 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 10 listopada2014 r. w sprawie  
oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Żerków stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu. 
 

7) obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą 
do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2015 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 



Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 15 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania.  
Uchwała Nr XXXV/232/14 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 10 listopada2014 r. w sprawie 
obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia 
podatku rolnego na rok podatkowy 2015 stanowi  załącznik nr 11 do protokołu. 
 

8) wprowadzenia zmian do budżetu na 2014 rok. 
 
 Przewodniczący Rady poprosił skarbnika gminy panią Bronisławę Rogacką  
o przedstawienie zmian do budżetu na rok 2014. Skarbnik Gminy odczytała uchwałę 
przedstawiającą zmiany do budżetu, gdzie : 

• dochody wynoszą 36.899.421,16 zł,  
• wydatki wynoszą  39.701.983,38 zł 

Ponadto odczytała uzasadnienie, które szczegółowo przedstawia zmiany w poszczególnych 
podziałkach klasyfikacji budżetowej oraz wyjaśniła dlaczego dokonano zmian  po stronie 
dochodów i wydatków w działach i rozdziałach klasyfikacji budżetowej.   
Skarbik poinformowała, że plan po stronie dochodów zwiększa się ogółem o kwotę 21.000,- 
zł: 

• w dziale 801 rozdział 80101 – z tytułu wynajmu pomieszczeń szkolnych; 
• w dziale 801 rozdział 80148 – odpłatność za obiady w stołówce Żerków; 
• w dziale 854 rozdział 85417 – wynajem – noclegi Przyszkolne Schronisko 

w Żerkowie. 
Również dokonano następujących przesunięć w działach oraz rozdziałach: 

• Dział 010  - zmniejsza się plan o 30.000,- zł na remont, a przeznacza się na usługi 
geodezyjne, 

• Dział 700 – zwiększa się plan o kwotę 8.000,- zł na usługi geodezyjne, 
•  Dział 750 – zwiększa się plan o 5.000,- zł na zakup usług zdrowotnych 
• Dział 754 – zmniejsza się plan o kwotę 7.760,- zł, 
• Dział 757 zmniejsza się plan o 20.000,- zł w spłacie odsetek od kredytu (są niższe niż 

planowano), 
• Dział 851 zwiększa się plan o 6.275,06 zł na wydatki związane z realizacją planu 

profilaktycznego, również w rozdziale 85154 dokonuje się drobnych przesunięć 
• Dział 801 – zwiększa się plan o kwotę 58.545,- zł w tym 1.500,- zł na opłacenie 

kosztów dotyczących wychowania przedszkolnego ponoszonych przez gminne 
Gizałki na dzieci zamieszkałe we wsi Dobieszczyzna, a uczęszczające do Przedszkola 
„Smerfy” w Nowej Wsi za m-ce od wrzesień do grudzień 2014 r. na zakup tablic 
multimedialnych szkół podstawowych i przedszkola 18.950,- zł.  

• W rozdziale 80101 dokonano przeniesienie na wynagrodzenia w innych rozdziałach 
(m.in. przejście nauczyciela ze Szkoły Żerków do Gimnazjum); przeniesienie na 
bieżące utrzymanie szkół - § 4210, 4300 oraz na odpis na ZFSS; przeniesienie planu 
wydatków – 45.000,- zł na wydatki inwestycyjne – modernizacja kotłowni Szkoła 
Dobieszczyzna. 

• W rozdziale 80103 – przeniesienie wolnych środków na wynagrodzenia, usługi obce 
oraz  odpis na ZFŚS. 

• W rozdziale 80110 – przeniesienie wolnych środków na wynagrodzenia, składki ZUS, 
zakup materiałów i usług pozostałych (bieżące utrzymanie placówki) 

• W rozdziale 80113 – przeniesienie wolnych środków na opłaty związane  
z dowożeniem dzieci do szkół. 



• W ,rozdziale 80114 – przeniesienie wolnych środków na zakup usług- licencji na 
oprogramowanie dotyczące kadr i płac, odpis na ZFŚS, szkolenia. 

• Rozdział 80148 – przeniesienie wolnych środków na wynagrodzenia oraz ZFŚS. 
 Ponadto w działach: 

• 851 – zwiększa się plan o kwotę 6.874,- zł na ochronę zdrowia, 
• 854 rozdział 85401 – przeniesienie wolnych środków na składki ZUS. 

W rozdziale 85412 – przeniesienie wolnych środków na inne rozdziały. 
W rozdziale 85417 – przeniesienie wolnych środków na składki ZUS oraz na inne rozdziały. 
W dziale 852 rozdział 85215 zmniejsza się plan o kwotę 18.614,- zł z przeznaczeniem na w/w 
niezbędne wydatki. 
W dziale 900 – mimo drobnych przesunięć zwiększa się plan o 6.000,- zł na usługi związane 
z oczyszczaniem miasta. 
Skarbnik Gminy podkreśliła, że powyższe zmiany są niezbędne w celu prawidłowego 
wykonania budżetu.    
Uchwałę Nr XXXV/233/14 w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2014 rok Rady 
Miejskiej Żerkowa z dnia 10 listopada, przyjęto jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 15 radnych na sali  w trakcie 
głosowania, stanowi  załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Punkt 8 - Raport – podsumowanie kadencji Rady Miejskiej 2010 – 2014. 
Przewodniczący – stwierdził, że wszystko co, dobre szybko się kończy, 4 lata kadencji 
przebiegły bardzo szybko. Stwierdził, że ze sprawozdania wynika, iż gmina nie ma się czego 
wstydzić, ponieważ inwestycji było wykonane za ponad 30 mln złotych czego 50% to środki 
unijne pozyskane z zewnątrz. Należy sobie uzmysłowić, to że bardzo ważne było, iż nie 
przegapiliśmy tych pieniędzy i że udało się w ciągu czterech lat przeprowadzić taki szereg 
inwestycji. Zaznaczył, że z takiego wyniku trzeba się cieszyć i należy być dumnym. 
Następnie dodał, że czas pokaże co będzie dalej, jednak do roku 2020 możemy się jeszcze 
starać o środki unijne. Podziękował panu Burmistrzowi oraz pracownikom urzędu, że  
w wyniku skutecznej pracy pozyskano wysokie środki unijne. Dodał, że według niego 
również pani Skarbnik wywiązała się znakomicie ze swoich zadań. Dowodem tego jest przede 
wszystkim pozytywna opinia z RIO po przeprowadzonej kontroli. Nadmienił, że na 
podsumowaniu pani inspektor z RIO powiedziała, że chciałaby, aby w  Wielkopolsce było 
więcej samorządów, które mają tak doskonały wynik finansowy oraz tak małą ilość 
popełnionych błędów.   
Przewodniczący – pogratulował pani Skarbnik, że w tak doskonały sposób prowadzi 
księgowość oraz za to, że bardzo dobrze „opiekuje się” pieniędzmi gminnymi. Podsumowując 
uważał, że radni również powinni być zadowoleni z inwestycji przeprowadzonych  
w poszczególnych miejscowościach, dodał, że zawsze można powiedzieć, że można było 
zrobić więcej inwestycji, ale są ograniczenia w środkach finansowych.  
Na zakończenie podziękował sołtysom, za współpracę, która w ciągu czterech lat układała się  
bardzo dobrze. Wasze zaangażowanie na rzecz lokalnej społeczności było duże i tu 
praktycznie wszystkie te nowinki, wszystkie problemy, które docierały do rady staraliśmy się 
wspólnie z panem Burmistrzem rozwiązywać. Oczywiście, satysfakcja pełna nigdy nie nastąpi, 
bo zawsze jest jakiś brak, bo zawsze czegoś nie można, ale wydaje mi się, że w takim stopniu 
co najmniej zadowalającym spełniliśmy państwa oczekiwania, przynajmniej tak mi się 
wydaje. Dziękuję w imieniu wszystkich radnych. 
.  
Burmistrz - poinformował, że cała kadencja 2010-2014 została zrealizowana przez kadrę 
pracownicza bez jej zwiększania. Dodał, że w związku z chorobami, które dotykają 
wszystkich przez dłuższy czas pracowaliśmy w okrojonym składzie. Nadmienił, ze sam 



pracował bez zastępcy, a wszystkie składane wnioski były robione własnymi siłami i udało 
się z sukcesem skorzystać ze środków zewnętrznych. Stwierdził, że jak będzie wyglądał okres 
po 16 listopada b.r. to się okaże po wyborach, jednak czas kończącej się kadencji był czasem 
szczególnym. Pewne spory i  głośne dyskusje nie były po to, aby udowadniać sobie coś, tylko 
po to, aby dogłębnie wyjaśniać problemy. Na zakończenie powiedział, że bardzo dużo udało 
się osiągnąć w kadencji 2010-2014 i radni oraz pracownicy powinni być dumni ze wszystkich 
inwestycji, które zostały przeprowadzone w  gminie. 
 
 
Punkt 9 - Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Burmistrz – udzielając odpowiedzi na interpelację radnego Zdzisława Paluszkiewicza 
poinformował, że po 11 listopada b.r. zorientuje się czy jest możliwość przeprowadzenia prac 
odcinka rowu, ponieważ środki na ten cel nie były wcześniej zaplanowane. Powiedział takze, 
że przy udziale powiatu powinno się to udać wykonać. Stwierdził, że w pewnym stopniu 
również powódź pomogła nam w odmuleniu rowów, ponieważ w innym przypadku byłby 
problem, gdyż zawsze brakowało na ten cel środków, jednak zaistniała sytuacja 
umożliwiająca wykonanie pewnych nieprzewidzianych i nieplanowanych prac. 
 
Punkt 10 - Przedstawienie informacji o budowie internetowej sieci szerokopasmowej - 
inwestycja realizowana przez Urząd Marszałkowski. 
Burmistrz poinformował, że w 7 miejscowościach gm. Żerków (Żerków – 5501 metrów, 
Żółtków 2097, Chrzan 2940 metrów, Komorze Przybysławskie 3475 metrów, Lubinia Mała 
2207metrów, Przybysław  2183 metry, Raszewy 3197 metrów) zostało łącznie położone 21,6 
km rur, w które będą wtłoczone kable światłowodowe. Jeżeli warunki pogodowe pozwolą to 
jeszcze w tym roku będzie realizowana sieć rozdzielcza i będą budowane przyłącza do 
budynków. Zwrócił się do sołtysów, aby ci informowali mieszkańców, iż naprawdę watro jest 
takie przyłącze wykonać, ponieważ jest to bardzo szybki Internet otwierający wszystkim 
nowe możliwości. 
 
Punkt 10 - Wolne głosy, wnioski i komunikaty.  
Burmistrz - przedstawił informacje na temat kończonej inwestycji sieci kanalizacyjnej 
w miejscowości Stęgosz i Bieździadów. Powiedział, że trwa oczekiwanie na końcową 
dokumentację i protokół z badania kamerą, po czym będzie można przystąpić do odbiorów. 
Do końca listopada te wszystkie sprawy zostaną zrealizowane i mieszkańcy będą mogli 
zacząć się podłączać. 
Burmistrz -  Dziękuję serdecznie sołtysom, którzy na bieżąco przychodzili czy do mnie, czy do 
pana Maciudzińskiego, czy do pana Mareckiego i bombardowali czasami o dziurę w drodze, 
o zatkany rów. Nadmienił również że z samorządem powiatowym została zakupiona maszyna 
do likwidowania zakrzaczenia przy drogach. Był to jeden z trafniejszych zakupów, maszyna 
jest eksploatowana przez powiat i przez nas. Staramy się robić to co do nas należy, ale i nawet 
to co do nas nie należy. Stwierdził, że przydałaby się jeszcze jedna taka maszyna, ale na razie 
dajemy sobie radę z otaczającą nas przyrodą. Szanowni Państwo chciałbym podziękować 
wszystkim jeszcze raz i prosiłbym o przekazanie tych podziękowań mieszkańcom, że my 
jesteśmy dla nich, że my staramy się ich wszystkich widzieć przez wasze sygnały, oczywiście 
nie wszystkie życzenia mogły być zrealizowane i w tym momencie przyjdzie mi tylko uścisnąć 
dłoń i podziękować za miłą i konstruktywną współpracę. Dziękuję ślicznie. Następnie 
burmistrz wręczył sołtysom oraz radnym drobne upominki wraz z podziękowaniami za 
współpracę. Przed wręczaniem podziękowań oczytał sentencje w nich zawartą „Człowiek 
nigdy nie ogląda się na to co zrobione, ale na to patrzy, co ma przed sobą do zrobienia”.  
Podsumowując powiedział, że należy patrzeć przed siebie i wyznaczać, realizować nowe cele. 



Podziękował radnym w imieniu swoim oraz przewodniczącego za współpracę i za włożony 
wysiłek życząc dalszych sukcesów w życiu osobistym i zawodowym oraz satysfakcji ze 
wspólnej działalności i aby jej wyniki były zauważone i docenione. 
 
Punkt 11 - Zakończenie sesji. 
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował 
zebranym za udział  i o godz. 15.40  zakończył XXXV sesję Rady Miejskiej Żerkowa. 
 
 
Protokołowała:        
 
Elżbieta Kupś 
        PRZEWODNICZĄCY RADY  
 
            /-/ Grzegorz Andraszak 
  
 
  
 
 
 
 
 


